
ZADOBROVA - SNEBERJE

Po krajšem poletnem in jesenskem
zatišju sta se v KS v mesecu oktobru
in novembru spet povečala množič-
nost in intenzivnost organov krajev-
ne samouprave DPO in društev.

0 Najprej jc bilo trcba izvcsti vsc
aktivnosti v zvezi z obnovo organov
krajcvne organizacije SZDL. S tcm
v zvczi so krajani na zboru 27. okto-
bra izvolili novo 17-člansko KK
SZDL, že čez dober tedcn, 5. novcm-
bra, se je sestalo izvršno predscdstvo,
ki jc razrcšilo starega predscdnika
Oskarja Krlatca in izvolilo novcga
predsednika Jurija Smrgelja. Sprejclo
jc tudi usmeritve za svoje delo za na-
slcdnje leto.

0 3. novembra so komunisti, včla-
njeni v osnovno organizaciio v KS,
opravili letno programsko volilno se-
jo. Pozitivno so ocenili svojo aktivnost
v prcteklem obdobju in prav tako
sprejcli program za naprej. Milorada
Paniča so zaradi poteka mandata se-
krelarja osnovne organizacije razrešili
in se mu prisrčno zahvalili za njcgovo
vsestransko delo v OO in v KS nas-
ploh. Za novega sekretarja jc bil izvo-
ljen Berislav Kocjan.

0 19. novcmbra pa je opravtla tudi

svojo lctno konfcrcnco KO ZRVS, ki
dcluje v naši KS. Po izvolitvi organov
konfcrcnce jc prcdscdnik KO Vojko
Stcmbcrgar podal poročilo o dclu or-
ganizacijc za mandatno obdobjc, ki je
minilo.Ni bilo prcvcč navdušcnja nad
udclcžbo, vcndar so prisotni vsceno
dobili dobrc vtise o dclu odbora KO
ZRVS, sprcjcli smernicc za bodoče
dclo in program pouka v naslcdniem
obdobju, ki je prcd KO ZRVS. Ra-
zrcšili so doscdanjega prcdscdnika
Vojka Štcmbcrgerja, ker mu je pote-
kcl mandat in sc mu prisrčno zahvalili
za njegovo vedenjc. Za novcga prcd-
sednika jc bil izvoljen za dobo dvch lct
Tomaž Fortuna, za podpredscdnika
pa Milorad Panič. Podcljcna so bila
tudi priznanja: DO Mizarstvo in tc-
sarstvo Zadobrova za pomoč pri orga-
nizaciji tekmovanja, finančno pomoč
in pokroviteljstvo v 4 letih pri strelja-
nju za praznik našc KS. Priznanja sta
prcjcla Oskar Krlatcc in Jože Krlin.
Novi predsednik Toraaž Fortuna sc je
zahvalil za zaupanjc in podal nckaj
smernic za bodoče dclo. Vsi navzoči
so se še nekaj časa zadržali pri tradici-
onalncm tovariškcm srcčanju z željo
po boljšem dclu v lctu 1988.

• KUD Svoboda pripravlja več
prireditev za jesensko in zimsko ob-
dobje. Najbolj so aktivni pevci in
lutkarji. Nastopili so na proslavi ob
dnevu republikc 24. novembra v Za-
družnem domu (bivše kegljišče GP
Moste). Lutkovna skupina pa pri-
pravlja program, ki ga bo izvajala ob
praznovanju dedka Mraza v KS,
v sosednjih KS in delovnih organiza-
cijah v občini in izven nje.

• Zelo prizadevno društvo upoko-
jenccv je tudi lctos v okviru tcdna
upokojcnccv pripravilo za 70- in 80-
lctnc jubilante družabno srcčanje, ki
je bilo 21. novcmbra v Zadružncm
domu. Organizirali pa so tudi izletc na
Koroško in na Dolenjsko.

• Na občnem zboru so sc zbrali
tudi člani društva prijatcljcv mladine
Zadobrova-Sncbcrjc. Imenovali so
nov izvršilni odbor in se dogovorili
o praznovanju najmlajših ob novem
letu in sprcjeli načrt akcij v prihod-
njcm letu.

• Gasilsko društvo je v zadnjih
dneh nadaljevalo gradnjo novega ga-
silskcga doma tako, da je v celoti
dokončana streha s snegobrani, da
je v garažnem prostom v celoti polo-
žen beton, in da je dom mogoče tudi
zapreti s premičnimi vrati, tako bo
mogoče že preko zime v njem shrani-
ti vozila in drugo gasilsko opremo.

0 Končno se je tudi nekaj pre-
maknilo pri reševanju črne prometne
točke v križišču Zadobrovške in Sne-
berske ceste. Odstranjena je Cilnova
hiša in jc na ta način nastala boljša
preglednost za voznike; zaenkrat pa
še ni rešena celovita preureditev kri-
žišča, prav tako tudi še ni pločnikov
ob Zadobrovški cesti. Zato so pešci,
zlasti otroci, še vedno v veliki in
stalni nevarnosti pred drvečimi vozi-
U.
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